
Styrelsemöte Hultsfredsbygdens ridklubb 2014-02-09 

 

Närvarande: Jan Isberg, Johan Friberg, Susanne Andersson, Malin Bjälesjö och Cecilia Myrén. 

 

 Mötet förklaras för öppnat. 
 Till mötesordförande valdes Jan Isberg. 
 Till mötessekreterare valdes Cecilia Myrén 
 Till justerare valdes Susanne Andersson. 
 Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 Ekonomin är fortfarande ansträngd. 
 När det gäller gödselhanteringen har vi inte längre något vitesföreläggande. Tingsrätten i 

Kalmar har lagt ner ärendet. Det har också bestämts att Axelsson i Aby kommer ta emot 
gödseln framöver. Jan Isberg har ett möte bokat med kommunen och Axelsson angående 
hanteringen, leveranserna och betalning. 

 Vi hade ett tävlingsmöte den 26 januari. Det var dålig uppslutning på mötet. I dagsläget har vi 
inga lag i hoppning eller dressyr. 

 Ida Myrén spånar på en grönt-kort-kurs. Vid intresse att ta grönt kort hör av er till ridskolan. 
 Kristina Ståhl (Kicki) ska börja ha teori för barn och ungdomar på tisdagar. 
 Styrelsen, ungdomssektionen och alla anställda kommer att skriva på ett sekretesspapper 

inom de närmaste veckorna. Detta för att styrelsen anser att det är viktigt att vi kan prata 
med varandra om allt men att det inte sprids bland utomstående. 

 Från den 1 mars är Carina Johansson banansvarig för stora hoppbanan. Vilket innebär att: 
Carina sköter om och sladdar banan. 
Ridskolans verksamhet måste tas hänsyn till och ridskolans verksamhet kommer alltid i första 
hand. 
Styrelsen har överlämnat ansvaret till Carina. Önskemål och klagomål lämnas till Carina. 
Hinder kommer att finnas på banan tisdagar, onsdagar och torsdagar. Övriga dagar är 
hindren ihop ställda. 

 Rutinerna kring manegeavgifterna kommer att ses över.  
 Nästa möte är årsmötet den 23 februari kl. 16.00 i cafeterian. Därefter håller den nya 

styrelsen ett konstituerande möte. 

Vid datorn    Justeras 

 

 

Cecilia Myrén    Susanne Andersson  


